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SOALAN BERTULIS OLEH AHLI KAWASAN KEBUN BUNGA 
YB. ONG KHAN LEE

19. Adakah Kerajaan Negeri berhasrat menghidupkan semula Pasukan
Peronda Sukarela (PPS)?

YB. PHEE BOON POH 
MENJAWAB BAGI PIHAK Y.A.B. KETUA MENTERI

19. Kerajaan  Negeri  sememangnya  berhasrat  untuk  mengaktifkan
semula  Pasukan  Peronda  Sukarela  (PPS).  Namun  demikian,
Kerajaan Negeri perlu meneliti dan mengkaji beberapa faktor seperti
kelulusan daripada Kerajaan Pusat mengenai cadangan ini, peranan
Kawasan Rukun Tetangga (KRT) dan Skim Rondaan Sukarela (SRS)
dan  kesediaan  kerjasama  daripada  pihak  Polis  Diraja  Malaysia
(PDRM) sebelum meneruskan pelaksanaan PPS.
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